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JDF 1012 
 

Summons 
  اتءاعلاستدا

 

A. District Court 

  قةطنلما مةحكم

Colorado County:   

: دوراولوك عةاطقم  

Mailing Address:   
 العنوان البريدي: 
 

This box is for court use only. 
. قطف ةمكحملا لَبق نم مادختسلال صَّصخم عبرملا اذه  

B. Parties to the Case 

يةلقضا ي فنارفطلا  

Petitioner:   

: اسمتلال امدقم  

& 

و 

Respondent:   
: هيلع ىعَّدملا  

 

C. Filed by 

  لبِق نم تعِفرُ

Name:   

: مسلاا  

Mailing Address:   

: يديربال نعنواال  

City:   St:   Zip:   

: نةيدمال : يديربال زمرال    :عراشال     

Phone:   

: تفاهال مرق  

Email:   
: ينروتكلإل اديربال  

 

D. Case Details 

  يةلقضا اصيلفت

Number:   

: مرقال  

Division:   

: مسقال  

Courtroom:   

:مةكحمال عةاق  

 

1. Family Case 

  ةلئالعية اقض

You (the Respondent) are now a part of a court case to resolve a family legal matter. 

.يةرأس يةنونقا لةمسأ حلل مةكحم يةضن قمض ربتعت ه(يلع ىَّعدملا) تنأ 

Along with this summons, you will get a document called a Petition.  The Petition will let you know 

more about the case and what the Petitioner wants the Court to do. 

. ةمكحملا نم سامتللاا  مِّدقم هبلطي امو ةيضقلا نع رثكأ فرعتت سامتللاا كلعجيس  .تاعاءدتلاسا ذهه لىإ فةاضبالإ اًسامتلا ىمست ةقيثو ىلع لصحت فوس 

2. Your Next Steps 

  ةيلاتلك اتواطخ
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You must file a written response to that Petition. 

.سامتللاا اذهل ةيباتك ةباجتسإ ل ِّجست نأ بجي  

 

a) You may use form JDF 1015 – Response to the Petition. 

  س.ماتلللابة ستجاإ –  JDF 1015ذج ومنلاام دختاسنك كمي

b) Forms and resources are found online at www.coloradojudicial.gov  

رادوولوك محاكمب ةرالأس نقانو جماذن فحةص ىلعت نرتنالإر بعر داصملاوذج مانلا روفتت 

c) Your response is due within 21 days of receiving this summons. 

  ت.اعاءدتسالاذه هلام تاسن م امًوي 21ل لاخة زاهجتك بإجان وكتن أب جي

Note! That deadline extends to 35 days when served outside of Colorado or if 

notified of the case by publication. 

 . رلنشاق يرطن عية ضقلبا رخطاالإ نكا ا ذإو أو دارولوكرج  خابهر طاخالإ لةاحفي  امًوي 35لى إئي هانلاعد وملاا ذهتد مي  ظة!حملا

d) File online at: [www.jbits.courts.state.co.us/efiling] 

]www.jbits.courts.state.co.us/efiling[  :ىلع تنرتنلإا ربع لجّس  

Or file by mail or at the courthouse.  (The Court’s address is in Box A above.) 

  (.علاه أأ بعرمال ي فمةكحمال نعنوا)  .ةمكحملا ةعاق يف وأ ديربلا ربع لِّّجس وأ

e) Include the filing fee ($146). 

146$(. )يم دلتق ارسومع ادف

Or request a fee waiver. (Use forms JDF 205 and JDF 206) 

 

(JDF 206و  JDF 205 نيجذمونل امدختس)ا. مورسلان مفاء عإب لطاو أ 

3. Consequences 

 قبوالعا 

If you do not file a Response, the Court may decide the case without your input.  You may not 

receive further notice about court filings and events.  You are still required to obey any orders the 

Court issues. 

  عابتاب امًزلم لازت لا  .اهثادحأو ةيضقلا تادنتسم نأشب ةيفاضإ تاراطخإ ةي أ ىقلتت لا دق  .بةإستجا  مدقت مل اذإ كتبإستجا نودب يةضقلا مة فيكحملا مكحت دق 

. مةكحملا رهادصت رماوأ ي ةأ 

4. Automatic Court Orders (Temporary Injunction) 

(تمؤق رم)أ ةيئاقض ةيئالقت مرواأ 

 
As soon as you receive this Summons, you must obey these orders: 

: تاعاءدتلاسا ذهه ىقلتت نأ درجمب رماوالأ ذهه باعتا يكلع بجي 

http://www.coloradojudicial.gov/
http://www.coloradojudicial.gov/
http://www.jbits.courts.state.co.us/efiling
http://www.jbits.courts.state.co.us/efiling
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a) Do not sell, transfer, assign, borrow against, hide, or get rid of any marital property 

without permission of the other party or the court.  You may use your income for your 

usual business expenses and life necessities. 

 نك كمي  .مةكحملاو أر خالآرف طلان ذإن ودية جوز تكالتممي أن ملص ختلا و أفاء خإو أابل قماض رتالاقو أزل ناتلاو أقل نو أع يبز وجيلا 

دة.تاعملاتك ياحت يارورضودة تاعملالك مع تفقانية طغتللك خدام دختاس 

b) Do not disturb the peace of the other parent or parties in this case. 

ية.ضقلاذه هفي ى رخالأاف رطالأو أر خلآالد اولاج عزتلا  

c) Do not take the children out of the state without permission from the Court or the other 

party. 

 ر.خالآرف طلاو أمة كحملان من ذإن ودية لولاارج خافال طالأتأخذ لا  

d) Do not stop paying, cancel, or make any changes to health, homeowner’s, renter’s, 

automobile, or life insurance policies that cover the children or a party in this case or that 

name a child or a party as a beneficiary. 

ة ص خاثيقةوو أ، رجتأمسلاو أ، زلنملالك ماقة يثوو أ، حيصلان يمتألالص اوبلى عت ارييغتي أ ريجتو أ، داد سنع قفوتتو أ، غيلتلا 

. ديفتسمك افًرط وأ لًافط دِّّدحت ةقيثو وأ ةيضقلا هذه يفً افرط وأ لًاافطأ يطغت يتلا ةايحلا ىلع نيمأتلا صلاوب وأ ،تارايسلاب 

Exception: You may change insurance coverage if you have written permission from 

the other parent or party or a court order and give at least 14 days’ Notice 

to the other party.  C.R.S. §§ 14-10-107, 108. 

 يم دقتو، مةكحمر مأو أر خلآارف طلاو أر خلآالد اولان مبي تاكن ذإيك دلن كاا ذإية نيمتألاية طغتلالى عت ارييغتاء رجإنك كمي استثناء:

  C.R.S.§§ 14-10-107, 108 . .رخلآا فرطلل لقلأا ىلع امًوي 14 بلقر عاإش

 

You must obey these orders until this case is finalized, dismissed, or the Court changes these 

orders.  To request a change, you may use form JDF 1314 – General Motion. 

JDF 1314جذومنلا مادختاس نككمي ما، رييغت بلطل  .رماوالأ ذهه مةكحملا رييغت وأ هاضرف وأ يةضقلا ذهه نم هاءتنالا تىح رماوالأ ذههل ثلتمت نأ بجي 

. معالا حرتقملا – 

  

5. Note on Genetic Testing 

 ةينيجلت اارابتخلاول اح ةظحملا 

 
You can request genetic testing.  The Court will not hold this request against you when deciding 

the case's outcome. 

.يةضقلا راردك في قض تبالطلا ذهه مةكحملا ذختأ نل  .يةنيجلا تارباتخلاا بلط نككمي 
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You must do testing and submit the results before the Court establishes who the parents are 

(parentage) and issues final orders.  After that time, it may be too late to submit genetic testing 

evidence.  The law that directs this process is C.R.S. § 14-10-124(1.5). 

 لةدأ ي ةأ ميدقت نوكي د  ق.يةئهانلا يةئاضقلا رماوالأو ئلمسالاو (لأبوة)ا نيدلاولا مه نم مةكحملا ررقت نأ بلج قئتانلا ميدقتو تارباتخالا اءرجإ يكلع بجي

C.R.S.§ 14-10-124(1.5.  (وه ةيلمعلا هذه هجوي يذلا نوناقلا  .ةياغلل ارًخأتم توقلا لكذ دعب يةنيج تارباتخا

So Summoned 

 اءدعتسلان اا كذال 

 

By:   Dated:   
: خيرتالا   : سطةاوب   

 Court Clerk      Petitioner’s Attorney* 

    *سامتللاا مِّّدقم يماحم           مة كحملاب تكا         

* See Box C on page 1 for the attorney’s name, registration number, and contact information. 
. الصتلاا تامعلوم و،يلجستال مرق و،يماحمال مسلا 1 ةحفص ي فج بعرمال رنظ ا* 
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